
Algemene Leden Vergadering
dinsdag 13 oktober 2020



Agenda

1. Opening en mededelingen
2. Goedkeuring Notulen ALV 8 juni 2020 
3. Terugblik
4. Verslag en advies kascontrolecommissie 
5. Vaststellen Financieel jaarverslag en decharge bestuur
6. Aftreden Hendrik Takens en Desiree van Haasteren van de controlecie
7. Voordracht Controlecie (ter goedkeuring)
8. Aftreden bestuurslid Sanne Stigter
9. Voordracht Jeroen de Jong voor het bestuur (ter goedkeuring)
10. Update vervanging veld 2 en 3
11. Vooruitblik
12. Rondvraag
13. Sluiting



Opening en Mededelingen
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Goedkeuring Notulen ALV 8 juni 2020 
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Q&A
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Vragen notulen?



Vaststellen notulen



Terugblik: Lustrumjaar



Terugblik: Clubhuis 2.0



Terugblik: Accommodatie



Terugblik: HCY in Coronatijd



Terugblik: Hockey evenementen



Terugblik: Opleidingen



Terugblik: Vrienden van HCY



Verslag en advies kascontrolecommissie 



Verslag en advies kascontrolecommissie 

Conclusie

De kascommissie is van mening dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft 
van de financiële situatie van de club en beveelt de ALV aan de jaarrekening 
goed te keuren en daarmee het bestuur décharge te verlenen voor het 
gevoerde financiële beleid. 



Vaststellen Financieel jaarverslag 
en decharge bestuur 



Financieel jaarverslag 
2019-2020

• Negatief resultaat € 96 

• Daling van de omzet keuken en bar €    46.000 

• Bijzondere baten (corona) €    26.000 



Corona 2019-2020

• Clubhuis drie maanden dicht

• Ontvangen corona subsidies

• Trainers gewoon doorbetaald en langer doorgetraind

• Extra kosten 



Financieel jaarverslag 2019-2020

Vragen

• Waarom is er geen Corona update voor het lopende seizoen?

• [P30] Wat betreft de post “Onderhoud sportpark in eigen beheer” en 
waarom verdubbelen de kosten? € 7.387

• Blijft er geld over als gevolg van het niet doorgaan zaalcompetitie? 



Vaststellen Financieel jaarverslag 
en decharge bestuur 



Vragen financieel jaarverslag ?



Vaststellen Financieel jaarverslag 
en decharge bestuur 



Aftreden Hendrik Takens en Desiree van Haasteren van de controlecie



Voordracht Controlecie (ter goedkeuring)

Amira Osman: (31 jaar), belastingadviseur. Moeder Amelia M6E6

Zittend lid Edwin van Dusseldorp Inkomend lid Amira Osman 



Goedkeuring Amira Osman Controlecie

Breng nu je stem uit voor of tegen

Gebruik de chatfunctie van Teams

Geen stem uitbrengen is goedkeuren



Bedankt voor je inzet en succes Amira!



Bestuurswisseling

Sanne Stigter Jeroen de Jong



Goedkeuring Jeroen als bestuurslid HTZ

Breng nu je stem uit voor of tegen

Gebruik de chatfunctie van Teams

Geen stem uitbrengen is goedkeuren



Welkom in het bestuur en succes Jeroen!



Update vervanging veld 2 en 3 door Roger Blokland



Vervangen of renoveren; wat ging er aan vooraf

Ø Poll van de leden vorige ALV. Er was een keuze tussen zand of water. 
Ø Uitkomst van de poll was 51:49.

Ø Voor de komende periode onderzoek naar typen velden: sportiviteit, financiële impact en 
duurzaamheid.

Ø Tijdelijke commissie renoveren/vervanging velden:
- Friso Sybrandy(H35A en bestuurslid accommodatie)
- Roger Blokland (H35B)
- Jonne Donnars (H35B)

Ø Er is door de commissie gesproken met gemeente DH, KNHB expert velden, 
verschillende clubs die recentelijk veldvervanging hebben gedaan, aannemer velden. 
Hierdoor is een behoorlijke basiskennis verzameld.



Stand van Zaken

Ø Onderzoeksrapport  KIWA velden 2 en 3 afkeuring volgens norm NOCNSF en KNHB

Ø Juli 2020 Inspectie door gemeente, eigenaar van de velden.

Ø Momenteel bereid de gemeente besluitvorming velden voor. De mogelijkheden zijn 
renoveren of vervangen.

Ø Volgende stap is specifiek kijken naar typen velden, innovatie en duurzaamheid

Ø Uitgangspunt gemeente DH is vervangen 'like for like'. Bij upgrade naar waterveld moet 
HCY op enige wijze de meerkosten dragen.

Ø De fundatie van veld 2 en 3 wil de gemeente vervangen i.v.m. aanwezigheid rubber.



Komende periode

Ø Eind oktober 2020, duidelijkheid beslissing gemeente.

Ø Bij renoveren zijn er minder keuzes.

Ø Bij vervanging zijn er meerdere mogelijkheden.
- typen velden (water of zand)
- kosten (hogere kosten heeft invloed op de contributie)

Ø Randvoorwaarde veld 2: 
Ø Voor veld 2 is een vergunning voor een blaashal afgegeven. 
Ø Vooronderzoek wijst uit dat een waterveld i.c.m. met een blaashal onmogelijk is.
Ø Veld 2 zal zeker een zandveld blijven.



Onderzoek naar mogelijke scenario’s

Ø Scenario 1: 
Ø Veld 2 en veld 3 beide zand (innovatief)

Ø Scenario 2: 
Ø Veld 2 zand (innovatief)
Ø Veld 3 water

Ø Uitwerking scenario’s worden als advies aan de leden voorgelegd

Ø Een beslismoment in een speciaal uitgevaardigde Bijzondere Leden Vergadering.



Planning
Ø Eind oktober 2020: besluit gemeente vervangen/renoveren

Ø December 2020: Bijzondere ALV

Ø Medio maart 2021: start aanbesteding gemeente

Ø Medio juni 2021: start werkzaamheden veld(en)
(8-12 weken voor de werkzaamheden)

Ø September 2021: opening hockey seizoen 21-22



Vooruitblik
ü Onzekerheid over ontwikkeling en gevolgen Coronavirus
ü Vervanging veld 2 en 3
ü Geen zaal voor HCY wel midwintercompetitie
ü Blaashal seizoen 2021-2022

Ø Opleidingen en elkaar helpen als onderdeel nieuwe cultuur
Ø Looptrainingen voor alle lijnen
Ø Vernieuwing Spelersvolgsysteem
Ø Camerasysteem veld 1 tbv hockey analyse 

ü Lustrumactiviteiten (feest, toernooien) en Lustrum Magazine editie 3 en 4

ü Afronding clubhuis 2.0
o Gescheiden afval 
o Koffiebar en upgrade van de bar
o Upgrade oude bestuurskamer naar multifunctionele ruimte 



Rondvraag en sluiting


